
Referat af bestyrelsesmøde for Grundejerforeningen Pilekæret 22/9-2020 
 
1. Godkendelse af referat 

Godkendt. 
 
2. Nyt fra klyngerne 

A:  Intet nyt 
B: Nye beboere er flyttet ind i nr. 15. 
 Afholder havedag her i efteråret 
C:  Har afholdt havedag  
D: Har afholdt havedag  

  
3. Økonomi 
 Anders gennemgik: 

Sund økonomi.  
1.rate er betalt af alle. 
2.rate bliver opkrævet snart. 

 
4. Affaldsordning 
 Klynge D har diskuteret mulighed for et fælles skjul for klyngen. 
 Sara vil sende skitsen rundt til os som orientering. 
 Emnet og mulighederne bør der orienteres om på Generalforsamlingen. 
 
5. Serviceordning for vejen - skal vi vælge BS Landskabspleje eller kontakte Søren Sømod - se min mail fra 5. 
september med status og info om det fælles udbud fra grundejerforeninger i kommunen. 
 Jønne kontakter Søren Sømod for et tilbud på fejning og ukrudtsbekæmpelse af vejen. 

Hvis tilbuddet er på samme niveau som BS Landskabspleje, vælger vi Søren Sømod for at holde 
vejvedligehold samlet hos én leverandør. 

 
6. Kommende møder 
 Tirsdag 3. november 2020 hos Kim, nr.19. 
 Julemøde fredag 20/11-2020 kl. 19 - Anders booker Spiseriet og vurderer menukort. 
 
7. Eventuelt  
 Lademuligheder for elbiler på klyngernes carporte: 
 Zain (nr. 35) har spurgt til at nedgrave kabel og installere ladestation i egen carport. 

 Bestyrelsen har ingen indvendinger imod dette, så længe installationen holder sig indenfor 
lovens rammer. 
I øvrigt blev en fælles løsning diskuteret for fælles el-installation klar til tilkobling af oplader. 
 Bestyrelsen finder ikke, at der for nuværende er tilslutning til lave en fælles installation. 
 
Rensning af tag: 
Ole havde undersøgt dette. Priserne ligger i omegnen af 14-17.000kr per klynge. 
Der er meget delte meninger, om hvorvidt en rensning overhovedet er gavnlig for taget udover den 
oplagte optiske effekt. 
Bestyrelsen foretager sig ikke yderligere om dette nu, men vil oplyse om prisniveauet til 
Generalforsamlingen. Ole forbereder sig på emnet til Generalforsamlingen. 
 
Kørsel til og fra nr.9 (klynge A) ad stierne tilhørende klynge B, C og D. 
Der køres dagligt og ganske hurtigt til og fra nr. 9. 



Anders skriver et oplæg til et brev til lejeren af nr.9. og diskuterer dette med Jønne. 
 
Nr.19 har fået varmepumpe – Kim vil orientere om erfaringerne til Generalforsamlingen. 


